
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 4 september 2018 

 

Bijgaand antwoord ontvingen wij vorige week van het College op de vraag 

over de verlichting van zebrapaden zoals dat ook in Midden-Delfland en in 

Rotterdam gebeurt. Het antwoord is niet echt bevredigend. Uit de losse 

pols wordt een bedrag van € 10.000,-- opgegeven. Niet nagevraagd is of er 

een bijdrage van andere overheden te verkrijgen valt, terwijl ook niet in 

kaart gebracht is welke zebrapaden wel en welke zebrapaden niet verlicht 

behoeven te worden. Ook is de laatste zin niet echt duidelijk.  

 

Gaarne van de wethouder een concreet antwoord of per zebrapad bezien 

wordt of verlichting wenselijk, haalbaar en zeer nuttig is en wat betekent 

het dat de wethouder een poging zal gaan ondernemen? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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